

موضوع تعبير عن العطلة الصيفية بالانجليزي، فالعطلة الصيفية من أكثر الأيام متعة وراحة نفسية التي يعيشها الطالب، فهي بمثابة مكافأة بعد تعب طويل طوال العام، وفيما يلي موضوع تعبير عن العطلة الصيفية مترجم باللغة الانجليزية.

## مقدمة موضوع تعبير عن العطلة الصيفية بالانجليزي

وأخيرًا انتهى العام الدراسي وحان الوقت لقضاء أجمل الأيام، إن مشاعري اليوم لا توصف، فإنني أكاد أطير من الفرح، وكل شيء اليوم مختلف، فالشمس أراها ضاحكة وكأنها سعيدة جدًا بانتهاء المدرسة، فهي تحتضننا ونحن نخرج من المدرسة مودعين العام.

Finally, the school year has ended and it is time to spend the most beautiful days. My feelings today are indescribable. I am almost flying with joy, and everything is different today. I see the sun laughing as if it is very happy that school is over. Here it is embracing us as we leave school, bidding farewell to the year.

## موضوع تعبير عن العطلة الصيفية بالانجليزي

لا شيء في الدنيا يعادل الراحة التي يشعر بها الطالب عندما ينتهي العام الدراسي، كيف وإن انتهى هذا العام بنجاح مبهر؟ فالحمد لله قد اجتزت العام الدراسي بدرجة امتياز، وحان الوقت الآن للمتعة والتسلية.

Nothing in the world equals the comfort that a student feels when the school year ends. What if this year ended with amazing success? Praise be to God, you have passed the school year with distinction, and now it is time for fun and entertainment.

## العطلة ورأي والدي

بعد أن أخذت نتيجتي عدتُ إلى منزلي مسرعًا وأنا أتراق فرحًا، فهنّأتني والدي على نجاحي، وأخبراني بأنهما يفتخران بي، ثم على الفور سألت أبي عن رأيه حول هذه العطلة، وكيف سأمضيها، وقد كانت تدور في رأسي كثير من الأفكار.

After I got my results, I quickly returned home, full of joy. My parents congratulated me on my success and told me that they were proud of me. Then I immediately asked my father what he thought about this vacation and how I would spend it. Many thoughts were running through my head.

فأخبرني والدي أنني لا بد لي أن أجمع في عطلتي ما بين الفائدة والتسلية، فطلبتُ منه أن يساعدني في تحديد الأولويات في هذه العطلة بعد أن أخبرته بما يدور داخل رأسي، وبالفعل قمنا بتحديد الأمور التي سأقوم بها.

So my father told me that I must combine interest and entertainment on my vacation, so I asked him to help me determine priorities for this vacation after I told him what was going on inside my head, and indeed we determined the things that I would do.

## رحلة التخيم

ففي البداية وفي محاولةٍ للتسلية والابتعاد قليلًا عن الدراسة سأقوم بالذهاب برفقة أصدقاء المدرسة في رحلة تخيم نقوم بها بالمكوث في إحدى الغابات وممارسة بعض النشاطات الممتعة من رسمٍ وغناءٍ ولعبٍ ورقصٍ.

In the beginning, in an attempt to have fun and get away from studying a little, I will go with my school friends on a camping trip, where we will stay in a forest and practice some fun activities, such as drawing, singing, playing, and dancing.

### الذهاب للبحر برفقة اهلي

ثم بعد أن أعود من رحلة التخييم سأذهب برفقة أبي وأمي وأختي الصغيرة في رحلة إلى البحر للاستجمام والحصول على الراحة النفسية، وقضاء أجمل الأوقات برفقة العائلة، فلا بدّ من بعض الوقت لأمضيه مع عائلتي الحبيبة.

Then, after I return from the camping trip, I will go with my father, mother, and little sister on a trip to the sea to relax, get psychological comfort, and spend the most beautiful times with my family. I must spend some time with my beloved family.

### الانتساب إلى معهد لتعليم الموسيقى

وما إن أعود من الرحلة البحرية حتى أسجل في معهد لتعليم الموسيقى، وذلك لتنمية موهبة العزف على البيانو التي أتمتع بها، فأبني لا أملك متسعاً من الوقت خلال العام الدراسي لأتمكّن من تطويرها وتحسينها.

As soon as I return from the cruise, I enroll in a music institute to develop my piano playing talent, as I do not have much time during the school year to develop and improve it.

### التسجيل في مغامرة للبحث العلمي

وأخيراً وأهمّ نشاط سأقوم به هو الانتساب لفرقة بحثٍ علمي، سيقومون بالبحث في بعض الأمور العلمية، وهذا البحث لن يكون محض بحثٍ نظري فحسب، بل سيخضع للتجارب والنظر على أرض الواقع لخروج بنظريات صحيحة مسلّم بها، وهذا سيجعل مخزوني العلمي أكبر وأفضل حول جميع النظريات التي سنبحث بها.

Finally, and the most important activity that I will undertake is to join a scientific research team. They will research some scientific matters, and this research will not only be purely theoretical research, but will be subject to experiments and consideration on the ground to come up with recognized correct theories, and this will make my scientific stock larger and better about all the theories that We will look into it.

### خاتمة موضوع تعبير عن العطلة الصيفية بالانجليزي

لقد كنتُ سعيداً جداً بالاختيارات التي ساعدني والدي في تنظيمها، فبهذه الاختيارات سأكون قد جمعت ما بين المتعة والفائدة في آن واحد، وبهذا ستكون هذه العطلة مكلّلة بالفوائد العظيمة، والثمرات الكثيرة.

I was very happy with the choices that my father helped me organize. With these choices, I will have combined fun and benefit at the same time, and thus this holiday will be crowned with great benefits and many fruits.